
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Protokół nr 44/2023 
 

XLIV Posiedzenie w dniu 25 maja 2023  

Obrady rozpoczęto 25 maja 2023 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:42 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Graj 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Dorota Miśkiewicz 

4. Ewelina Stobiecka 

5. Agnieszka Szczypiór 

6. Małgorzata Szymonik 

7. Mirosław Zielonka 

Goście: 

1. Grażyna Borycka – Skarbnik; 

2. Krzysztof Zyśk–Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej; 

3. Piotr Korkus– Podinspektor w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej;. 

4.Grażyna Makles––Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedźnie; 

5. Dariusz Nowak––Inspektor w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej. 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości 

dokonała przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Wydatki poniesione na akcję zima i remonty cząstkowe dróg.3. Analiza finansowa oświaty 

w Gminie. 

3. Analiza finansowa oświaty w Gminie. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

2. Wydatki poniesione na akcję zima i remonty cząstkowe dróg. 

Informację o wydatkach na akcję zima i remonty cząstkowe przygotował Kierownik Referatu 

Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Krzysztof Zyśk mówiąc o tym, że został ogłoszony 

przetarg na zimowe utrzymanie dróg i ulic na terenie Gminy Miedźno na sezon 2022-23 na 

który zostały złożone dwie oferty firmy BOMAX Maj Bogdan oraz KOP-TRANS Bęben Piotr 

i to oni zajmowali się tym zadaniem. Dodał również, że panowania są remonty dróg o 

nawierzchni asfaltowej na terenie gminy na początku miesiąca czerwca.   

Radny Graj zwrócił uwagę na znajdującą się wyrwę przy wyjeździe z ulicy Mickiewicza w 

kierunku miejscowości Zawady. 



Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Krzysztof Zyśk odpowiedział, że 

wie o tym problemie i interweniował już w tym temacie do Wojewódzkiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. 

Radna Grzyb poprosiła o wykoszenie poboczy na terenie Gminy Miedźno. 

Wobec braku innych uwag Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

3. Analiza finansowa oświaty w Gminie. 

Informację o wydatkach poniesionych na oświatę przedstawiła Skarbnik Grażyna Borycka, 

porównując wydatki na przestrzeni lat 2022/2023. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

Radny Graj zapytał czy kwota przeznaczona na dokształcanie nauczycieli jest wykorzystana. 

Skarbnik odpowiedziała, że kwota na ten cel nie została w pełni wykorzystana. 

W związku z brakiem pytań na temat analizy finansowej oświaty w Gminie Skarbnik poprosiła 

o powrót do tematu który był omawiany na posiedzeniu Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, 

Sportu i Zdrowia w miesiącu marcu dot. Stowarzyszenia Opieki Hospicyjnej Ziemi 

Częstochowskiej ponieważ miała Radnym do przekazania istotne informacje na ten temat. 

O godz. 14.10 Przewodnicząca ogłosił przerwę. 

O godz. 14.18 Przewodnicząca wznowiła obrady Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i 

Zdrowia. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

 

a) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości, 

położonej w obrębie Ostrowy oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 1609/7. 

O godz. 14.18 do obrad Komisji dołączył Inspektor Dariusz Nowak. 

Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały. 

Radna Stobiecka zapytała jakie są plany gminy na zagospodarowanie tego terenu. 

Inspektor Dariusz Nowak odpowiedział, że projekt na to miejsce w tym momencie nie ma ale 

dobrze byłoby porozumieć się z Ochotniczą Strażą Pożarną w Ostrowach nad Okszą i wspólnie 

zagospodarować działkę jako punkt reprezentacyjny wsi czy np. park. 

W związku z brakiem dodatkowych pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości, położonej w obrębie Ostrowy oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 

1609/7. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

b) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości  

w miejscowościach Miedźno i Władysławów. 

Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały. 

Radna Miśkiewicz jak dojeżdżają teraz rolnicy do swoich działek. 

Inspektor Dariusz Nowak odpowiedział, że dojeżdżają przez prywatna działkę. 

Radny Graj zapytał czy zamiana działki we Władysławowie jest równa działce w Miedźnie czy 

planowana jeszcze jest jeszcze jakaś dopłata. 

Inspektor Dariusz Nowak odpowiedział, że właściciele działki nie zgadzają się na dopłatę więc 

zamiana byłaby całościowa. 

W związku z brakiem dodatkowych pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 



Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości w 

miejscowościach Miedźno i Władysławów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie. 

 

c) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości Skarbu Państwa w drodze darowizny. 

Inspektor Dariusz Nowak omówił projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości Skarbu Państwa w drodze darowizny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

O godz. 14.48 Inspektor Dariusz Nowak opuścił posiedzenie Komisji. 

 

d) Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w mieszkaniach chronionych i za pobyt w ośrodkach wsparcia. 

O godz. 14.48 do obrad Komisji dołączyła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Miedźnie Pani Grażyna Makles. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedźnie omówiła projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach chronionych i za pobyt w ośrodkach wsparcia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

O godz. 14.48 Kierownik GOPS Grażyna Makles opuściła posiedzenie Komisji. 

 

e) Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Miedźno. 

O godz. 15.15 do obrad Komisji dołączył Podinspektor Piotr Korkus. 

Podinspektor Piotr Korkus omówił projekt uchwały. 

Radny Graj zapytał czy projekt uchwały był konsultowany z sanepidem. 

Podinspektor Piotr Korkus odpowiedział, że projekt był wysłany i teraz czekamy na opinię. 

Radni w toku rozmowy mieli wiele wątpliwości co do projektu uchwały dlatego złożyli 

wniosek dotyczący zmiany częstotliwości odbioru papieru raz na 2 miesiące i szkła raz na 3 

miesiące. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany w projekcie uchwały częstotliwości odbioru papieru raz na 2 miesiące i szkła raz na  

3 miesiące. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wniosek został przyjęty. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 



Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Miedźno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Większość radny wstrzymała się w zaopiniowaniu projektu uchwały. 

 

f) Projekt uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz zagospodarowania tych 

odpadów. 

Podinspektor Piotr Korkus omówił projekt uchwały. 

W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz zagospodarowania tych 

odpadów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Większość radny wstrzymała się w zaopiniowaniu projektu uchwały. 

 

5. Sprawy różne. 

Spraw różnych brak. 

 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Stobiecka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 15.42. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

(-) Ewelina Stobiecka 

 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


